
Hej udvalg, jeg er en ung mand på 27 år som har nogle forskellige meninger og ideer. Jeg håber I 

vil se nærmere på mit dokument og eventuelt arbejde videre med mine ideer eller kontakte mig. 

 

På forhånd tak fra Sol. 

 

Sol Ulrik Kuhlmann 

Hjortholmsvej 3 

2800 Lyngby 

Tlf: 29 86 80 67 

Mail: kuhlmann204@yahoo.com 

 

Hash.  
 

Skal det lovliggøres? Hvis I syntes, det er ok, skal det vel lovliggøres. Man kunne måske sige at 

nogle af samfundets borgere godt måtte bruge det.  Psykisk syge, narkomaner, døende patienter 

eller andre der har en reglementeret grund til at have lyst til at ryge hash. Det ville måske være ok at  

lade disse mennesker ryge det. At lovliggøre det ville være et modigt signal at sende til verdenen. 

Hvis påvirkningen er nogenlunde den samme som alkohol – kan man vel lovliggøre stoffet. 
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